
Vragen CU en het CDA over gedoogbeleid koopzondagen 
 

 
 

Afgelopen week vernamen wij uit de media dat het college voornemens is het 

maximum aantal koopzondagen voor 2018 zonder verder overleg in de raad te 

overschrijden. Dat bevreemdt ons ten zeerste en noodzaakt ons de volgende 

vragen te stellen: 

 

1. Klopt de mededeling van de stadsmanager en wethouder Jaeger aan de 

media dat Hilversum het maximum aantal koopzondagen voor 2018 gaat 

overschrijden?  

2. Zo nee, wat gaat u doen om deze informatie te corrigeren? 

3. In hoeverre is het college van mening dat het toestaan van 

overschrijdingen een bevoegdheid van het college is?  

4. Over de nieuwe winkeltijdenverordening heeft de Raad nog geen 

beslissing genomen. Tot die tijd geldt de huidige regeling. Kunt u eens 

uitleggen hoe dat zit? 

 

De SP heeft over het onderwerp “koopzondagen” onlangs ook vragen gesteld. 

Wij sluiten ons aan bij de strekking van deze vragen. 

 

Aafke Vreugdenhil     Olaf Streutker                        

ChristenUnie       CDA  
 


